
FAU referat 8. juni 2015 

Deltakere: 1A, 1C, 1D, , 2C, 2D, 3B, 3C, 4B, 5B, 5C, 6A, 6D, 7A, 7B, 7D, SFO1, SFO2, Egil 

Fraværende: 1B, 2A, 2B, 3A, 4A, 4C, 5A, 6C 

Referent: Linn Drøsdal 

 

1. Godkjenning av referat 

Ingen kommentar.  

 

2. Info fra ledelsen 

- Kunstgressbanen er i rute 

- Kabal til neste år er på plass. Lærere, spesialpedagoger og miljøterapeuter 

- Årets 6. trinn har vært på besøk hos Sørbø skole 

- Den nye skolesangen er spilt inn. Musikkvideo er på gang.  

- Skolesiden får ny layout til høsten..  

 

3. Info fra SFO møtet 

- Ingen konkrete tiltak ble bestemt. FAU representantene diskuterte hva som kunne gjøres 

med de punktene som scoret lavt.  

- Forslag om å etablere faste møter med SFO og FAU representantene. Invitere SFO leder 

til første møte i høst. Muligens etablere et fast punkt på FAU sin agenda.   

 

4. Eventuelt 

 Info fra Statens Vegvesen. Prosjektet skal være ferdigstilt til skolestart i august. I tillegg stiller 

Statens Vegvesen med en fast person for å følge barn over Jærveien hver morgen.  

 Høring om skolens adgang til å regulere sykling til og fra skolen. Udir. Avstemming i 

foreldregruppa:  

o 6 positive til lovendringen 

o 3 verken eller 

o 8 negative til lovendringen 

 K-FAU møte. Sandnes kommune skal bli realfagskommune. 52 lærere i Sandnes-skolen skal 

ha videreutdanning til høsten.  

 Kor: Manuela Hardy sjekker med Kulturskolen hvordan dette driftes hos andre skoler.  

 
5. Årsmøte 

Årsberetning ble lest opp.  

Regnskap: Gjennomgått.  

 

Første FAU møte for neste skoleår blir 31.august 


